
Zápis

z 23. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 19. 10. 2021 od 17:30 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 17: 42 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem (dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 11.10. do 19. 10. 2021. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední

desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1)

konstatoval, že přítomno je 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Pokornou a paní Kláru Foitlovou

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a paní Kláru

Foitlovou

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Pokornou a paní Kláru Foitlovou

b) volí členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a paní Kláru Foitlovou

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 122 bylo schváleno.

* * *

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

* * *

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

1 Zahájení

2 Příprava Dotačního programu Městské části Praha-Troja na rok 2022

3. Příprava Participativního rozpočtu Městské části Praha-Troja na rok 2022

4 Informace starosty

5 Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 123 bylo schváleno.



V 17:50 hod se dostavila paní Mgr. Kateřina Tůmová

* * *

Bod 2 — Příprava Dotačního programu Městské části Praha-Troja na rok 2022

Pan starosta předal slovo panu Mgr. Petkovovi, předsedovi Grantové komise. Pan Petkov —

k minulému dotačnímu programu jsem nezaznamenal nějaké připomínky nebo výtky. Pan starosta -

blíží se 30. výročí vzniku MČ, takjestli by nebylo vhodné zařadit i toto téma do grantového programu.

Pan místostarosta — máme program s tématy, která se mohou u akce k 30. výročí prolínat a nebude

možné žádost zařadit. Tak bychom mohli 30. výročí MČ dát jako samostatné téma. Paní Foitlová —

nemůže to být v názvu programu? Pan Hostaš — navrh uji zmínit 30. výročí MČ v úvodu programu a

akce mohou být směrovány i k tomuto výročí. Pan Petkov — také bychom to mohli dát jako

bonifikační kritérium, kde bychom chtěli akcentovat toto téma. Pan Hostaš— nedoporučuji toto téma

dávat jako cíl, neboť to všechny projekty nemusí splňovat. Dát to do úvodu. Pan místostarosta —

lednová výstava před trojskými plány by měla odstartovat akce k 30. výročí. V úvodu programu

zmínit, že MČ uvítá projekty s tématikou 30. výročí. Dále probíhá diskuze k harmonogramu

dotačního řízení a návrhu terminu příštího jednání zastupitelstva městské části. Příští jednání ZMČ

se navrhuje 7. prosince v 17:30 hodin. Začátek podávání žádostí o granty by mohl být 10. ledna 2022

a konec 7. února 2022.

IVI

Bod 3 - Příprava Participativního rozpočtu Městske casti Praha-Troja na rok 2022

Pan starosta a paní Marková krátce informovali o připraveném návrhu projektu participativního

rozpočtu, který zastupitelé obdrželi a kde jsou vyznačená místa k diskuzi. Participativní rozpočet

je o tom, že MČ vyčlení část peněz z rozpočtu, obyvatelé podávají návrhy, o kterých diskutují na

veřejných setkáních, MČ návrhy posoudí a občané o návrzích hlasují. Vítězný návrh MČ zrealizuje.

Pan místostarosta — tato akce koliduje s projednáváním metropolitního plánu, kdy budou také

potřeba veřejná setkání. Vyčleněná částka by měla odpovídat tomu, aby se dalo něco udělat.

Probíhá diskuze k charakteru návrhů, mělo by se jednat o investice do veřejného prostoru. Byl

vznesen návrh na vyčleněnou částku v rozpočtu 1 mil. Kč, minimální částka na jeden návrh 30 tis.

Kč. Pan Hostaš — začínáme, vyzkoušíme si to na menší částce. Pan starosta navrhuje 500 tis. Kč,

pokud budou zajímavé projekty, tak se v budoucnu může částka zvýšit. Maximální částka na jeden

návrh také 500 tis. Kč. Dále se diskutuje podmínka, že by návrh neměl vyvolávat další povinnosti

pro MČ nad rámec běžných povinností vyplývajících z provozu. Jako pracovni skupina

k participativnímu rozpočtu, která posoudí návrh po obsahové stránce, se navrhuje zastupitelstvo

městské části. Závěrem probíhá diskuze k hlasování a stanovení minimálního počtu získaných

hlasů pro realizaci návrhu. Realizace vybraného projektu by mohla probíhat koncem roku 2022

nebo u složitějšího návrhu v roce 2023.

Bod 4 - Informace starosty

Pan starosta předal slovo panu místostarostovi.

. 13.1. 2022 by měla začínat výstava k výročí 30 let MČ, od 27.1. bude navazovat výstava

Trojské plány do 6.3.2022. Pokud budeme pro vystavovatele tisknout panely, tak by je

měli odevzdat do 21.1..



. Metropolitní plán — pan místostarosta seznámil s harmonogramem dalšího projednávání

metropolitního plánu. Po 3 letech má hl. město připravený návrh po projednání

s ministerstvy a dalšími dotčenými orgány a do dubna bude možno podávat připomínky.

Pan místostarosta by chtěl zorganizovat setkání občanů a procházky v lokalitách, kde by

se představil návrh metropolitního plánu a naše připomínky. Procházky by měly být do

lokalit, kteréjsou nejdůležitější — Podhoří, Salabka, Rybáře, Trojská brána, Nad Kazankou

a přilehlé stráně, stráně na Velké skále — ukázat by se mělo, co tam je navrženo a jaké

jsme měli připomínky, jak na to bylo reagováno. Připomínky se budou podávat pomocí

webové aplikace a bude nato velmi málo času.

. Hřiště - v rámci TJ Sokol Troja se odsouhlasilo, že vznikne pracovní skupina, která bude

řešit návrhy na umístění hřiště do března 2022. Do pracovní skupiny by se měli zapojit

zastupitelé, kteří by měli nabídnout schéma, jak by hřiště mělo fungovat. Pracovní skupina

by měla říci, jak by to mělo být veliké, kdo by to měl provozovat, jak se to propojí

s pronájmem tělocvičny. Pan starosta — oslovil mě pan- můžeme se ho dotázat, zda

by to nechtěl provozovat nebo udělat ekonomickou rozvahu provozu. Paní Pokorná — vím

o někom, kdo by nám s ekonomickou rozvahou mohl pomoci.

. Pan starosta - ve středu 20.10. se sejde Klub trojské historie, kde bychom chtěli projednat

název ulice vedoucí k-. Zúčastníme se jednání Klubu, nebot' máme návrhy

k diskuzi.

Bod 5 — Diskuze, závěr

Paní Foitlová — připravujeme setkání seniorů 9. 12. v sokolovně, pokud to epidemiologické situace

dovolí.

Paní Tůmová — plánuje se na příští rok rekonstrukce elektrorozvodů v ZŠ, kdy se máme přihlásit?

Pan starosta — doporučuje zařadit to do požadavků na rozpočet 2022. Musí být nejdříve projekt a

potom to posoudíme, kdy je to realizovatelné, za jaké peníze a jestli můžeme dělat nejdříve ZŠ a

potom gymnázium.

PaníTůmová — k výročí 30 let MČ se nabízí zorganizovat zahradní slavnost např.v Trojském zámku.

Paní Pokorná — u příležitosti výročí by bylo dobré něco hmatatelného otevřít nebo postavit.

Pan místostarosta — křižovatka Na Kovárně — v projektu bylo by třeba aktualizovat návrh stromů

podél zámecké zdi a zásobování obchodu. Bylo by dobré uskutečnit setkání občanů a revidovat

projekt. Požádal jsem o dendrologický průzkum stromů.

Paní Tůmová —již se dělá nový kanál? Pan místostarosta -je to prodloužení výpusti až pod jez.

Paní Tůmová — proč se nesekalo pod valem a nad valem. Pan místostarosta — louku pod valem

nesekala 200, protože nestíhali a raději sekali na velké skále. Pan starosta — méně se seká, protože

v minulosti sekali a když bylo sucho, tak zůstala žlutá suchá tráva. Nesekalo se také na pozemcích

Diplomatického servisu, které má pronajaté firma, která má podle smlouvy sekat dvakrát do roka.

Pan místostarosta — měla by být informace do časopisu otom, co se kdy seká.

PaníTůmová — před okny ředitelny máme velký tis, který stíní do družiny. Bylo by ho třeba ořezat.

PaníTůmová — balkon se stožáry v ZŠ někdo udržuje? Pan starosta — domnívám se, že je to prostor

Trojského gymnázia.

Pan starosta ukončil jednání v 19:58 hod.

Přílohy zápisu:



1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 19. 10. 2021

Zapisovatel: lng. Irena Marková

Ověřovatelé:

Mgr. Kateřina Pokorná

Klára Foitlová

Starosta:

Razítko obce:
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